
Art. 41-vragen van de SP inzake Subsidiekamers Zorg & Welzijn & Sport en Subsidiekamer Jeugd & 
Onderwijs

Geacht college, 

Op woensdag 18 maart hebben de woordvoerders van de commissie Economie en Bestuur 
onderstaande brief ontvangen van de personen die als burgerleden deelnamen aan de subsidiekamers 
Zorg & Welzijn & Sport en Subsidiekamer Jeugd & Onderwijs.
 
Na het lezen van de brief rijzen veel vragen. 
De belangrijkste is: 'Is dit de normale gang van zaken?' 
Duidelijk is dat de burgerleden zwaar ontstemd zijn. Zij schrijven “We worden slecht gehoord, er 
wordt selectief geluisterd en ze voelen zich niet serieus genomen." Ze schrijven naar aanleiding van 
ingeleverde input op concept evaluaties: “Wij zagen o.a. onjuistheden en onze input niet of 
onvoldoende terug” en “Wij voelen ons niet serieus genomen.”

 Afspraken met de verantwoordelijk wethouder komen schijnbaar moeizaam tot stand en ze worden 
gepasseerd als er besluiten genomen worden, zelfs als er besloten wordt over het opheffen van de 
subsidiekamers. 
Stevige kritiek is er op de wijze waarop de evaluaties plaatsvinden en over de wijze waarop afspraken 
wel en/of niet tot stand komen of nagekomen worden.
De burgerleden stellen zelfs dat de wethouder  “op een aantal punten een onjuiste voorstelling van 
zaken geeft aan de commissieleden“ en dat ”aangeleverde stukken door het college niet bijgevoegd 
worden bij commissievergadering stukken.”. 
Dit terwijl dit nadrukkelijk door de burgerleden verzocht is en het vervolgens aan hen beloofd is.
 
Geacht college, hoe kan dit? 
 
Wij vragen het college een onderzoek - d.w.z. zonder de betrokken wethouder (haar wel te horen)  te 
starten naar de gang van zaken. Daaruit dient een feitenrelaas te worden opgesteld vanuit het 
perspectief van wethouder Walters en een feitenrelaas vanuit de burgerleden van de subsidiekamers.

Als de feiten boven tafel liggen en zowel de wethouder als de burgerleden zijn gehoord is de SP 
benieuwd naar de bevindingen van het college over de gang van zaken. 
 
Wij verzoeken het college dit onderzoek snel ter hand te nemen en de resultaten naar de gemeenteraad 
te sturen, inclusief de feitenonderzoeken, álle evaluaties van de subsidiekamers en de bevindingen en 
het oordeel van het college over de gang van zaken.
 
Zodra het weer mogelijk is wensen we deze onderzoeken te bespreken in de commissie Economie en 
Bestuur, zodat we het functioneren van de subsidiekamers én de wijze waarop het college met 
dergelijke burgerpanels communiceert kunnen bespreken, en het college kunnen adviseren over verder 
te nemen stappen als het gaat om zowel de subsidieverstrekking als de participatiemogelijkheden van 
onze inwoners. 
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